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Verslag 
 
Vergadering  Agendacommissie 
Gehouden op  4 april 2017, 19.30 uur 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde 
Aanwezig  Burgemeester Mark van Stappershoef (voorzitter) en de raadsleden Antoon 

van Baal, Willem Couwenberg, Marije de Groot, Bert Schellekens, Johan 
Swaans.  
Berry van ’t Westeinde (griffier) 

Afwezig  Tim Appels, Deborah Eikelenboom en Mark van Oosterwijk 
 

1. Opening en vaststelling agenda 
De agendacommissie staat stil bij het overlijden en het afscheid van Mark van den Hout. 
De familie Van den Hout wordt uitgenodigd voor de raadsvergadering, die begint met een in 
memoriam. Na afloop hiervan wordt de vergadering kort geschorst, zodat de burgemeester de 
familie persoonlijk uitgeleide kan doen. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2. Verslag van de vergadering van 7 maart 2017  
De burgemeester bedankt Bert Schellekens voor het vervangen. Het is prettig te constateren dat bij 
ziekte ook alles doorloopt. 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Agenda's voor de thema-avond en commissievergaderingen 
a. Brede commissie, 19 april, 20.00 uur 

Bert Schellekens merkt op dat de vergadering vorig jaar voorspoedig verliep, onder andere omdat 
men beter op de hoofdlijnen is gebleven. Meer bij de letters dan de cijfers uit de nota. 
Marije de Groot merkt op dat de voorjaarsnota vooral voor de inhoudelijke kaders is. Daarin is het 
belangrijker dan de begroting. 
Afgesproken wordt dat de agenda akkoord is. De raadsvergadering over de voorjaarsnota begint om 
19.00 uur en verloopt op dezelfde wijze als het vorige jaar. De standpunten van de fracties worden 
(na afloop van de vergadering) op dezelfde wijze gecommuniceerd in Goirles Belang zoals dit is 
gedaan bij de begroting 2017.   
 

4. Planning  
De agendacommissie gaat akkoord met de memo over het "agile portfolio" werken rond het 
zorgcentrum. Dat betekent dat, omdat het project nu samen met diverse partijen wordt uitgewerkt, 
er mogelijk ook beroep op de raad wordt gedaan om hier op een andere manieren  mee om te gaan.  
Op dit moment staat wel gepland dat de raad in juni via een "klassiek" raadsvoorstel over de verdere 
uitwerking van de opdracht. 
De burgemeester maakt melding van een ontvangen burgerinitiatief. Dit burgerinitiatief zal, als het 
aan de voorwaarden voldoet, in mei in de commissie Ruimte worden besproken en in juni in de raad. 
Met betrekking tot diverse presentaties in de commissie wordt aangegeven dat portefeuillehouders 
best kort een inleiding kunnen geven, maar in principe geen presentaties. Een en ander wordt 
definitief beoordeeld bij het vaststellen van de agenda's voor de vergaderingen. 
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5. Invulling thema-avonden 
Men gaat akkoord met de planning. 
De thema-avond over Gôolse democratie moet zo openbaar mogelijk zijn. 
 

6. Terugblik vergaderingen 
De agendacommissie geeft aan dat vragen voor het vragen uurtje niet te gedetailleerd moeten zijn. 
Het is echter niet wenselijk om hier strak op te sturen. Raadsleden hebben een eigen 
verantwoordelijkheid. 
Aangegeven wordt dat het antwoord van de wethouder op de vragen over parkeervoorzieningen als 
ongepast werd ervaren. Het was te gedetailleerd.  Dat kon als provocerend worden ervaren.  
 
Met betrekking tot de thema-avond Sociaal Domein wordt geconstateerd dat het belangrijk is om 
vooraf helder te maken wie er aan het gesprek deelnemen. Dit is soms lastig en moet door de 
voorzitter ter plaatse worden beoordeeld. 
 

7. Werkgroep omgevingswet 
Men stemt in met de werkgroep. De vraag is wel wat dit betekent aan tijdsbesteding.  
Dat hangt af van de wijze van invulling. 
 

8. Tijdstip agendacommissie 
Afgesproken wordt hier bij de volgende vergadering een besluit over te nemen. De griffier levert 
daarbij een lijstje aan met data van de vergaderingen. 
 

9. Procedure afhandeling stukken Gemeenschappelijke Regelingen 
De agendacommissie is akkoord met het  
 

10. Gôolse democratie 
De burgemeester geeft aan dat dit traject zoveel mogelijk openbaar zal verlopen. Er wordt een 
verbinding gemaakt met allerlei andere zaken die nu spelen. Zoals de omgevingswet, het "agile" 
werken bij het zorgcentrum, een middag met KVG, betrokkenheid van pers en (nieuwe) media. 
 

11. Mededelingen / rondvraag 
Er zijn geen vragen. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.00 uur. 
 
Afspraken  Door Wanneer Stand van Zaken 

Tijdstip agendacommissie opnieuw 
agenderen met een lijstje met de 
nieuwe tijdstippen. 

Griffier 2 mei  

    

 


